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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 1. 12. 2008 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk,  doc. PhDr. Silva Macková, MgA. Blanka Chládková,

MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou,   MgA. Alena Fafílková, Ing. Ivana
Oulehlová.  

Omluveni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D. 
 

I. Chod fakulty: 

 K připravované konferenci „Tendence v současném myšlení o divadle“ informoval 
prof. Kovalčuk. Mimo organizační podrobnosti sdělil, že rektor JAMU prof. Václav 
Cejpek přislíbil při zahájení této konference pronést úvodní slovo.      

 Kolegium děkana projednalo souhrnné podklady MŠMT v souvislosti s počty studentů 
JAMU – výsledky z matriky aktuální k datu 31. října 2008. Proděkan Kovalčuk i 
proděkanka Macková navrhují analyzovat předpoklad vývoje počtu studentů fakulty 
pro příští akademický rok a korigovat počty přijímaných studentů v jednotlivých 
oborech, a to s mimořádným důrazem na kvalifikační a talentové předpoklady 
jednotlivých uchazečů. Proděkanka Macková přislíbila zpracovat optimální počtu 
uchazečů, které přijmout ke studiu v rámci blížících se přijímacích zkoušek.      

II.  Studijní záležitosti: 
 Proděkan Kovalčuk sdělil, že Mgr. Jarmila Hrabalová odevzdala disertační práci s 

tématem „Dech, hlas a řeč od praxe k teorii a zpět“. Je nezbytné určit oponenty a 
pokusit se již na měsíc leden stanovit konkrétní termín obhajoby.     

 Prof. Kovalčuk  informoval o úspěšné premiéře představení „Eva, Eva!“ v režii 
studentky Janky Schmiedtové, které proběhlo v divadelním Studiu Marta 30. listopadu 
2008. Vyslovil domněnku, že inscenace má potenciál stát se divácky úspěšnou.   

 Bylo konstatováno, že vedoucí ateliérů již průběžně hlásí na studijní oddělení termíny 
I. kol přijímacích zkoušek. Vedoucí ateliéru muzikálového herectví doc. Janěková 
požádala o stanovení termínu přijímacích zkoušek s týdenním posunem oproti 
harmonogramu (zveřejněn např. ve  studijních plánech ak. roku 08/09), a to konkrétně 
na datum 15. či 16. února 2009. Na základě předchozího jednání s docentkou 
Janěkovou děkan tuto výjimku povolil.       

 Ing. Oulehlová informovala, že studijní oddělení fakulty doposud obdrželo přibližně 
400 přihlášek ke studiu na Divadelní fakultě JAMU. Další přihlášky je možné očekávat 
poštou – rozhodující je datum podací pošty, kde nesmí být pozdější termín než 30/11. 

 Studentka Bc. Marianna Koutská (II. navaz. VDN) podala  žádost o uznání předmětů 
„Surdopedie 2“, „Pedagogika“, „Speciální pedagogika“, „Vývojová psychologie“ a 
„Pedagogická psychologie“. Studentka tyto předměty absolvovala v rámci svého 
předchozího bakalářského či magisterského navazujícího studia na PdF MU. Dále žádá 
o uznání předmětu „Angličtina“ – složila mezinárodně uznávanou zkoušku FCE. 
Žádosti bylo vyhověno a kolegium souhlasí. 
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 Student Viktor Polášek (IV. M) podal žádost o ISP z důvodu chystané zahraniční stáže. 

Kolegium žádost schválilo s podmínkou, že žádost bude akceptována až v případě, že 
student bude na zahraniční stáž přijat (s danou školou doposud nemáme uzavřenou 
smlouvu a ani není součástí programu Erasmus). 

 
 Studentka  Petra Kocmanová (III. ČH) podala žádost o prodloužení studijního pobytu v 

Glasgow a to do konce trimestru na zahraniční škole (plánovaný pobyt žádá prodloužit 
do konce měsíce března). K žádosti se musí vyjádřit vedení třetího ročníku režie a 
dramaturgie (aby její absencí nebyly narušeny plánované absolventské projekty 
studentů těchto oborů). Po vyjádření vedení ateliérů kolegium o žádosti rozhodne.. 

 
III.  Projekty a granty: 
 

 Proděkan Kovalčuk informoval o průběhu přípravy projektu ESF v oblasti „věda a 
výzkum“. Termín pro odevzdání projektové žádosti se blíží, na konkretizaci 
projektového záměru i zpracování elektronického formuláře se intenzivně pracuje pod 
garancí prof. Kovalčuka.  

IV.  Zahraniční záležitosti: 
 MgA. Fafílková informovala, že ateliér VDN zvažuje podepsání partnerské smlouvy s 

organizací „Neslyšící mládež v Lotyšsku“ a případně s nimi navázat spolupráci. Na 
počátku června by se měla realizovat návštěva z Lotyšska. Na kolegiu děkana bylo 
rozhodnuto, aby doktorandka Marika Antonova (DV) prověřila a předložila přesnější 
informace o chystaných aktivitách. 

V.  Různé: 
 Tajemník Vodička informoval, že děkan Srba rozhodl udělit na pondělí 29. a úterý    

30. prosince 2008 „děkanské volno“.  

 MgA. Vodička navrhuje z provozních důvodů uzavření budovy DIFA v průběhu 
vánočních svátků. Rozhodnutí bude učiněno na příštím kolegiu za přítomnosti děkana.     

 Konference na téma „Hodnocení kvality vysokých škol“, která se bude konat 
28. - 29. ledna 2009 v Ústí nad Labem, se zúčastní tajemník a proděkanka Chládková. 

 HF požádala o změnu data setkání vedení JAMU a fakult. Kolegium navrhuje termín 
10. či 11. prosince 2008, popřípadě v průběhu ledna 2009. 

 
 
zapsala: Ivana Bartoková     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


